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HET CVVC KRITISCH BEKEKEN !

Al nog voor dat het plan van fredero om het CVVC te starten volledig was uitgewerkt gingen er bij
sommigen al negatieve reacties in de lucht.
En daar had fredero ook op gerekent, want zeg nu zelf , kritiek zal er altijd zijn bij alles wat je wil
ondernemen en dat neem ik er graag bij.

Alleen moet het gezonde kritiek zijn dat een boodschap inhoud of tot verbetering van een projekt kan
leiden, maar géén onsmakelijke kritiek waar niemand iets aan heeft.

Daarom ben ik ook niet te trots om dit kenbaar te maken en zal het CVVC best hier en daar stuiten op voor
en tegenstanders, op zich géén probleem als men tenminste een eerlijk en open debat voert en dit op een
volwassen manier.
Afbreken is geen kunst dat doe je in 5 minuten, maar opbouwende kritiek geven is des te moeilijker.

Waar gaat het hier eigenlijk over, het CVVC dat fredero uit de grond stampt of probeert vorm te geven is
niet meer en niet minder een club dat er naar streeft en probeert om het country-landschap wat meer
inhoud te geven en wat te herschapen in een leefbare ruimte.
Uw nek uitsteken om zo een projekt de kans te geven is al een uitdaging op zich, en ja, er gaan stemmen
op dat ze al jaren proberen om het country-landschap effen te strijken en vechten voor gelijklopende
evenementenkalenders maar daar niet in geslaagd zijn.

Het CVVC stelt duidelijk in zijn teksten dat wij ook de intensie niet hebben om daar in te slagen, maar we
kunnen het wel blijven proberen, wat voor de één niet zal lukken kan voor de andere een inspiratie zijn om
het anders aan te pakken en waardoor men wel hier en daar vooruitgang boekt.

Andere stemmen roepen dan weer dat we in het vaarwater zitten van federaties, wat pertinent onjuist is, of
men moet niet weten wat een federatie is en wat hun doelstellingen zijn.
Er is een zee van verschil tussen een federatie en het CVVC.
Bij een federatie betaal je lidgeld, en deze laatste hebben geheel andere taken te volharden ten dienste
van hun aangesloten clubs.
De interne werking is totaal verschillend, waarbij het CVVC een club is die zich andere prioriteiten stelt.

Voor countryhuwelijken,benoemingen,doopsels etc.. moet je aankloppen bij een federatie, het CVVC
opereert in een héél andere branche dan een federatie en heeft géén enkele bevoegdheid in deze materie.
Dus zou ik echt niet weten welke obstakels er nog meer op de rijweg liggen alvorens men het CVVC wil
aanvaarden als een aanvulling voor de clubs wat betreft evenementen-verbetering en kalenderopvolging
en al hetgeen U reeds kon lezen voor wat het CVVC voor staat.

Anderen beweren dan weer dat het warm water al is uitgevonden, het zou spijtig zijn in 2009 dat dat niet
zo zou zijn, maar terug een opmerking dat volledig naast de kwestie is, of je nu al 10 jaar of 20 jaar
probeert om de clubs gelijklopend te houden zoveel te beter, je hebt het tenminste geprobeert, maar het
CVVC heeft niet die ambitie om dit te realiseren, maar probeert op lange termijn de voordelen goed in de
verf te plaatsen wat men met samenwerking kan bereiken, en iedereeen doet hiermee wat hij wil.

En normaliter is het steeds zo dat nieuwe projekten al gekeldert worden voor dat ze ook maar één kans
krijgen zich te ontwikkelen, daar moet men leren mee leven, niet iedereen heeft een positieve instelling, en
niet iedereen gunt een ander meer succes dan zichzelf.
In elk geval zal het CVVC doorgaan met zijn projekt in de hoop dat er toch mensen zijn met gezond
verstand die willen meewerken aan deze uitdaging.

Daarom hoopt fredero dat de clubs die reeds bij fredero op bezoek waren weten dat ik steeds het beste
voor heb met iedereen en vooral met mijn bezoekers in mijn club.
Flierefluiters en meelopers zijn er genoeg, ik zoek mensen,voorzitters,countrygezinden met het gezond
verstand en die zijn er nog steeds in overmaat.

Bij deze zijn de FEDERATIES welkom zich te linken aan onze site bij het CVVC, en indien zij daar
problemen mee hebben ook goed, het CVVC kan U maar uitnodigen.


